



CANADA

COMMUNIQUÉ

No. 15

n°

FOR IMMEDIATE RELEASE

MARCH 13, 1975

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

LE 13 MARS 1975

DEATH OF AMBASSADOR LANGILLE

DÉCÈS DE L'AMBASSADEUR LANGILLE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, deeply regrets to announce the death on March 12, 1975 in San Jose, Costa Rica of Gilbert Craig Langille, Canadian Ambassador to Costa Rica, to Panama, to Nicaragua, to El Salvador, and to Honduras. Born in Ardrossan, Alberta, February 8, 1918, Mr. Langille was a graduate of the University of Alberta, studied at the University of Toronto, and served with the Canadian Army for five years during World War II. After joining the Department in 1947, he served abroad in Buenos Aires, Caracas, Ankara, Quito, Washington, Montevideo, and in Ottawa in the Legal, Latin America, and USA Divisions. After being Director of the USA Division, he was appointed Ambassador in 1971. Mr. Langille leaves his wife, Vera Allin, and two children, Linda Marianne and Kenneth Craig.

*

*

*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachan, a la douleur d'annoncer le décès survenu le 12 mars 1975, à San Jose, Costa Rica, de Gilbert Craig Langille, ambassadeur du Canada à Costa Rica, au Nicaragua, à Panama, au Salvador, et au Honduras. M. Langille est né à Ardrossan, Alberta, le 8 février 1918. Il obtint ses diplômes de l'Université d'Alberta et termina ses études à l'Université de Toronto et servit au sein des Forces armées du Canada pendant cinq ans durant la Deuxième Guerre mondiale. Admis au ministère des Affaires extérieures en 1947, il fut affecté à Buenos Aires, Caracas, Ankara, Quito, Washington, Montevideo et il servit au siège du Ministère, à Ottawa, aux directions des affaires juridiques, de l'Amérique latine, et des Etats-Unis. Chef de la direction des Etats-Unis en 1969-1970, il fut nommé ambassadeur en 1971. Survivent à M. Langille sa femme, Vera Allin, et leurs deux enfants, Linda Marianne et Kenneth Craig.